
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

w dniu 6 lipca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Szanowna Pani Minister! 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

Ile węgla kamiennego zostało wydobyte przez polskie kopalnie z przeznaczeniem na rynek krajowy 

w roku 2020 i 2021 i jakie jest prognozowane wydobycie tego surowca do końca III kwartału 2022 r.? 

Ile było niesprzedanego węgla kamiennego na placach spółek węglowych w latach 2019, 2020, 2021 i do 

maja 2022 r.? 

Jakie jest prognozowane zapotrzebowanie na węgiel kamienny w Polsce: 

— elektrowni konwencjonalnych, 

— elektrociepłowni konwencjonalnych, 

— ciepłowni konwencjonalnych, 

— odbiorców indywidualnych? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

senator RP 


